
Referater fra generalforsamling 7. februar 2013 

Så blev der atter tid til årets generalforsamling. 
vi mødtes som sædvanligt i Chr X til hyggesnak og fadøl. 
 
Herefter bestod middagen af kogt torsk med det der hører sig til eller en god bøf, som nogle medlemmer 

foretrak. 
 
Kl.20 - blev årets generalforsamling åbnet. 
 
Stig Gøte blev valgt som aftentenens dirigent. 
 
Beretning v. formand Jan Ole Rasmussen 

Formanden så tilbage på et godt år med mange spændende arrangementer og god opbakning. 
 
Jens Pete Garne indledte sidste år med et blændende foredrag om sit ophold i Afghanistan. 
Vinsmagningsarrangementet blev nævnt som et nogenlunde arr. dog med en forplejning der ikke elt 

matchede aftenens tema. 
 
Besøget på FCM fodboldakademiet i april efter sejr 2-0 over OB med en veloplagt Claus Steinlein var en 

succes. 
Visit på FCM arena i maj, hvor der var lagt op til en vigtig bundkamp der endte med sejr til FCM. 
I juni måned blev den traditionelle grillaften undtagelsesvist afholdt inden døre - en hyggelig aften, hvor 
Stig og Egon spillede en håndfuld gode numre. 
I september gik turen til IBF - et meget fint arrangement med Michael Pedersen som god og sympatisk 
vært. 

Oktober bød på endnu et virksomhedsbesøg med en tur til Vildbjerg hvor vi besøgte KVIK med Ikast 
drengen Nikolai Philipsen som en af værterne. 
 
November bød på landsplitik med oplæg fra Christian Jensen og Andreas Steenberg 
Årets Julefrokost bød naturligvis på pakkeleg og fællessang. 
Til nytårskuren i januar måned blev vi orienteret om kommunens budget og politiske udfordringer ved 
Frank Heidemann Sørensen. 

Formanden beklagede neddgangen i medlemstallet og opfordrede alle til at markedsføre klubben så vi 

kan få en vækst i antallet af medlemmer som pt er 90. 
Tak for fin opbakning gennem året - hvor vi kan konstatere en lille stigning i deltagelsesprocenten. 
 
Årets Julefrokost bød naturligvis på pakkeleg og fællessang. 
Til nytårskuren i januar måned blev vi orienteret om kommunens budget og politiske udfordringer ved 
Frank Heidemann Sørensen. 

Formanden beklagede neddgangen i medlemstallet og opfordrede alle til at markedsføre klubben så vi 
kan få en vækst i antallet af medlemmer som pt er 90. 
Jan Ole takkede for god opbakning til arrangementerne gennem året. 
 
Stig Gøte konstaterede efter klapsalver, at formandens beretning var godkendt. 
 

klubbens regnskab blev uddelt og gennmgået af kasserer Per Andersen. 
Regnskabet viste et årsresultat på kr. 13.682,- og balancen viser en ultimo kapital på 137.441 kr. 
 
Jan Ole Rasmussen fortsætter som formand 
Peter Søgaard og Kim Vestergaard træder efter 2 år ud af bestyrelsen. 
Kim Vammen og Brian Huus foreslås af bestyrelsen og vælges af generalforsamlingen som nye 

medlemmer. 

Kent vælges som suppleant 
Niels Jørgen Jørgensen på valg som revisor 
Valgt igen 
Fastsættelse af kontingent - Uændret kr. 1.250,- pr år foreslås og godkendes. 
Indkomne forslag - ingen 
Forslag om større typer i udskrift af regnskab tages til efterretning. 
 



Niels Laurits fortæller om baggrunden for tilblivelsen af den internationale skole 

Erhvervspolitik og uddannelsespolitik går hånd i hånd. 
Placering af skolen skulle afgøres - Brande eller Ikast ? 
Vestre skole i Ikast - bød på 3 lokaler 
Der er tale om et midtjysk projekt - ikke et kommuneprojekt. 
Kostpris for drift det første år 3 mill kr 

Der var 64 ansøgere til headmasterstillnigen fra hele verden 
Headmaster og skole på plads men kun en elev 
Tilskud - ca. 35.000 kr.pr elev - sponsorer dækker derudover 2.200 pr elev. 
Skolen blev etableret i 2009 
IB - gymnasium - her kan eleverne fortsætte efter ophold på den internationale skole. 
Derefter er der universitetsmuligheder i Birk. 

 
Ricardo Passo - Headmaster 
Phd i bl.a. psykologi 
23 år som underviser 
Katolsk præst i en periode. 
Efter modtagelse af den første lønsheck var Ricardo skuffet over det store beløb, der var trukketi skat. 

Hvor mange penge har dk mistet i sponsorindtægter ved ikke at henvende sig til giganten Mærsk, som 

gerne giver støtte til uddannelse. De bedste skal ansættes uanset nationalitet 
Ricardo taler om tolerence og fokus på at lære at samarbejde. 
 
Niels Laurits nævnte til slut, at der sandsynligvis på sigt vil komme flere danske elever på den 
internationale skole. 
 
Aflsutningsvis overrakte formanden vingaver til de to afgående betyrelsesmedlemmer. 

Samt velkommen til nyt meldem Ulrik Vestergaard med overrækkelse af medlemsbevis. 
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